
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 12. januar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AU
Kan ministeren oplyse, om forekomsten af skimmelsvamp i lejlighederne i
Tingbjerg i den almene boligorganisation fsb er forøget som følge af den
igangværende renovering, på trods af at renovering bl.a. skulle afhjælpe et
problem med netop skimmelsvamp?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S) og Ida Auken (RV).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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